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 Bydel Østensjø 
 Bydelsadministrasjonen

 

 
 

Protokoll 7/08 
 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Kafé X  

Møtetid: mandag 27. oktober 2008 kl.18.30     
Sekretariat: 414 79 455  
 
 
Møteleder:  Anne-Sissel Slaatsveen 

 
Tilstede: Astrid Fuglevaag 

Kristoffer Kruse 
Andreas Edling 
Mia Jacobsen 
Marie Myhr 
Martin Grøtting 
Rakel Olivia Ødegaard Skaugen 
Helene Latini 
Sindre Reinholdt 

  
Forfall: Bilal Fiali 

Hilde Magnussen Lillemælum 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

 

  
Møtesekretær: Anne-Sissel Slaatsveen 
 
Opprop 
Åpen halvtime 
Eventuelt          Ingen fremmøte 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 33 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 34 /08  Godkjenning av protokoll fra møte 29.09.2008 ...................................................... 0 
Sak 35 /08  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 36 /08  Innretningen av utekontakttjenesten ....................................................................... 0 



Sak 37 /08  Konstituering av ungdomsrådet 2008 - 2010 .......................................................... 0 
Sak 38 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen ...................................................................... 1 
 

 ii





Sak 33 /08  Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 

Sak 34 /08  Godkjenning av protokoll fra møte 29.09.2008 
 
Protokoll fra møtet 29.09.2008 ble godkjent. 
Protokoll fra møtet 06.10.2008 ble godkjent. 

 Sak 35 /08  Informasjon fra administrasjonen 
 

• De som ønsker å motta sakspapirer elektronisk vil få kr 266 pr. måned (statens satser for 
internett abonnement) i tillegg til 1 kartong printerpapir pr. år. Leder får i tillegg låne bærbar 
PC og printer. Velger han/hun å benytte egen PC/printer får vedkommende kr 100 ekstra i 
måneden. 

• Helsedirektoratet oppfordrer landets ungdomsråd til å foreslå kandidater til Ungdommens 
forebyggingspris. Frist for forslag er 1. november. 

• Ungdommens kulturpris skal deles ut på et større ungdomsarrangement i bydelen innen 
01.01.2009. Det største planlagte arrangementet er Julerock på Manglerud ungdomshus 
20.12.2008. Prisen vil da bli delt ut under forutsetning av at prisvinneren kan komme. 

 Sak 36 /08  Innretningen av utekontakttjenesten 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak angående innretningen av utekontakttjenesten tas til orientering. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet tar sak angående innretningen av utekontakttjenesten til orientering. 

 Sak 37 /08  Konstituering av ungdomsrådet 2008 - 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Følgende personer velges til leder og nestleder: 
Leder: ______________________ 
Nestleder: ___________________ 
 
2. Ungdomsrådet konstitueres for perioden 27.10.2008 – 31.12.2010. 

 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 

1. Følgende personer velges til leder og nestleder: 
Leder: Marie Myhr 
Nestleder: Astrid Fuglevaag 
 
2. Ungdomsrådet konstitueres for perioden 27.10.2008 – 31.12. 
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 Sak 38 /08  Erfaringer med kulturbydelsatsingen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget gir sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget. 

2. Administrasjonen bes følge opp føringene i oppsummeringen i forslag til budsjett 
2009.  

 
Forslag til vedtak i ungdomsrådet: 
Ungdomsrådet mener at bydelsdagene retter seg i for stor grad mot den eldre befolkningen. 
Hvis Bydel Østensjø skal benytte tilsvarende ressurser/budsjett som tidligere år, bør 
bydelsdagene profileres på en slik måte at arrangementet når alle aldre.  
Forøvrig gir ungdomsrådet sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget. Administrasjonen bes følge oppføringene i oppsummeringen i forslag til 
budsjett 2009. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet mener at bydelsdagene retter seg i for stor grad mot den eldre befolkningen. 
Hvis Bydel Østensjø skal benytte tilsvarende ressurser/budsjett som tidligere år, bør 
bydelsdagene profileres på en slik måte at arrangementet når alle aldre.  
Forøvrig gir ungdomsrådet sin tilslutning til oppsummeringen slik den fremkommer i 
saksframlegget. Administrasjonen bes følge oppføringene i oppsummeringen i forslag til 
budsjett 2009. 
 
Eventuelt 

o Bestilling av ungdomsrådsklær: Før det tas en avgjørelse om innkjøp av nye 
ungdomsrådsklær må det undersøkes hvor mye midler ungdomsrådet har igjen 
og hvilke kostnader dette vil innebære. Anne-Sissel Slaatsveen undersøker 
hvor mye som er igjen på budsjettet og Mia Jacobsen innhenter priser på 
bukse, genser, jakke og T-skjorte fra tre ulike firma til neste møte.  
Anne-Sissel Slaatsveen undersøker også hvilke firma som ble benyttet i 2007 
og hva ordren kostet. 

o På vegne av elevrådet ved Skullerud skole meldte Sindre Reinholdt ønske om å 
få pusset opp trerampen ved Skullerud skole. Anne-Sissel Slaatsveen 
oppfordret elevrådet til å søke støtte hos ungdområdet og om kulturmidler på 
bydel. Kristoffer Kruse mener også det er behov for oppussing, videreutvikling 
av Skøyenåsen skatepark. Skating og behov for vedlikehold, opprusting av 
anlegg, tas opp som egen sak på neste møte. 

o Astrid Fuglevaag mener det er uheldig at det er ulikt møtehonorar for 
representanter i eldrerådet og i ungdomsrådet. Astrid Fuglevaag lager en 
skriftlig henvendelse til bydelsutvalget og bydelsadministrasjonen. 

o Andreas Edling forslo at ungdomsrådet kan møtes tidligere under forutsetning 
av at det bli kjøpt inn mat. Kanskje finnes det andre og billigere alternativer 
enn Peppes pizza? Saken tas opp på neste møte og ses i sammenheng med 
ungdomsrådets budsjett og eventuelt innkjøp av klær.  
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